

沈阳建筑大学网络汉语集训营(Free Tuition)

Shenyang Jianzhu University Chinese Intensive Online Training Camp

集训营主题：在语言中学会沟通

Theme: Learn to communicate in Chinese

口号：学习汉语，筹备未来

Mission: Learn Chinese for a better future

对象：所有热爱汉语的国际友人。

You are welcome if you love the Chinese language.

学费：免费 Tuition: free

集训营安排：Schedule of the Camp

时间：2020年11月16日至2021年1月15日

每周一至周五 18:00 至 20:00 (北京时间)

Time: Nov. 15th, 2020 to Jan. 15th, 2021

18:00 to 20:00(Beijing Time) from Monday to Friday

授课形式：线上，腾讯课堂

Teaching form: online teaching by Tencent Classroom

授课教授：教学经验丰富的汉语教师

We have Chinese language teachers rich in teaching experience.

授课内容：汉语听力、汉语会话、汉语阅读、汉语写作、中国文化、跨文化交流，HSK 在线模考等。

Courses: Chinese Listening, Chinese Speaking, Chinese Reading, Chinese Writing, Chinese Culture, Cross-Cultural Communication, and HSK online mock examination, etc.

授课安排：根据学生汉语水平进行分班，满足所有不同层次汉语学习需求。

Teaching Arrangement: You will be divided into classes according to your initial Chinese ability, so that your needs for Chinese language can be met accordingly.

结业: 颁发沈阳建筑大学汉语学习结业证, 该证在中国教育系统注册。

Completion: We will grant you a completion certificate of SJZU Chinese Language Learning, which has been registered in Chinese educational system.

欢迎报名沈阳建筑大学网络汉语集训营, 选择成就未来。

Welcome to SJZU Chinese Intensive Online Training Camp.

Your choice will bring you a better future!

报名方式: How to apply

网上申请 <http://study.sjzu.edu.cn/> (请准确填写姓名, 护照号码和出生年月, 以免结业证书信息错误)

网上注册——选择自费申请——选择汉语言生——选择网络汉语集训营——提交个人信息和附件——完成申请。

You need to apply on <http://study.sjzu.edu.cn/> (Please write down your name, passport number and the birth date, ensuring that the information on the completion certificate are right.)

Register on line——choose Individuals at their own expense——choose Chinese Language Student——choose Chinese Intensive Online Training Camp——submit personal information and attachment——finish application.

缴纳注册费: 100 美元/700 人民币(付款备注填写个人姓名和护照号码, 将付款收据邮件发送至 bing24690861@163.com, 邮件中填写个人信息)。

Registration Fee: 100 US dollars/700 RMB (Mark your name and passport number as payment notice. Send the payment receipt to bing24690861@163.com, and write your personal information in the email)

注册费缴纳账号信息:

Registration Fee Payment Bank Account Information:

Bank Name: CHINA CONSTRUCTION BANK

中国建设银行

Account Name: SHENYANG JIANZHU UNIVERSITY

沈阳建筑大学

Bank Address: LIAONING BRANCH DONGLING SUB BRANCH

沈阳建筑大学支行

SWIFT Code: PCBCCNBJLNX

USD ACCOUNT No.:2101 4115 8002 2010 1434

RMB ACCOUNT No.:2100 1480 0080 5920 0098

City: Shenyang Province: Liaoning P.R.CHINA

沈阳建筑大学为所有缴纳注册费的学生在中国教育系统进行注册,邀请学生加入沈阳建筑大学网络汉语集训营微信群,在微信群中发布集训营培训课程表,开展汉语教学,为学生申请汉语学习结业证。

SJZU will register in the Chinese educational system for all students who pay the registration fee, then invite them into the Wechat group of our SJZU Chinese Intensive Online Training Camp. In the group, We will release the schedule and information about the Chinese language teaching, and help them apply for the completion certificate of Chinese language learning.

沈阳建筑大学提供沈阳建筑大学汉语学习结业证电子版,通过邮箱发送。如需纸质证书,提前联系,国际邮寄费用自理。

SJZU will offer a digital version of the completion certificate by e-mail. If you need a printed version, please contact us in advance, with the international delivery fees covered by yourself.

联系方式: Contact:

沈阳建筑大学国际学院 International School of Shenyang Jianzhu University

George Chen, Becky He

0086-024-24690861

bing24690861@163.com

课程介绍：

6 位资深教师，8 大交际场景，10 大核心语法，分项技能培养结合在线操练，功能教学围绕交际任务，每天 2 小时，词汇量轻松突破 300，克服汉字认读障碍，熟练使用中文社交媒体和通讯软件，更有每周五直击当代中国文化的系列讲座，为语言学习赋能，让学生更加自信地说汉语，用汉语，一步一步融入汉语文化的迷人国度。

About the Courses

You will learn 10 core Chinese grammars in 8 communication scenes with 6 senior teachers. You can acquire the listening, speaking, reading and writing skills and practise online. You can learn the functions and practise them in communicative tasks. Two hours every day, you can learn 300 Chinese characters easily and find it less difficult to read and speak Chinese than before. You can learn Chinese social media and use communication apps more fluently. Every Friday, we will deliver lectures on Chinese culture, which, combined with Chinese language learning, can help you to better speak and use Chinese so that gradually you can be interested in Chinese culture and the charming China.

教学团队：

刘飞，《汉字读写》主讲教师，汉语言教研室主任。热爱对外汉语教学事业，不断提升教学能力，改进教学方法，注重情感教育与认知教育的平衡，帮助学生克服跨文化交际中的障碍。

陈丽，《实用口语》主讲教师，致力于高水平汉语学习者的进阶课程，善于将文化教学与语言教学相结合，课堂活动注重互动性和体验性，

张婧，《初级综合》主讲教师，在教育教学中有自己独特的教学风格与教育思想，善于通过启发和引导的方式培养学生的创新思维。

方潇鹤，《听力入门》主讲教师，善于营造学习氛围，语言风趣幽默，通过代入式的教学方法引导学生主动思考，注重语言的实际应用。

Teachers:

Liu Fei, director of Chinese Language Teaching and Research Office, is a main teacher of *Chinese Reading and Writing*. Devoted to teaching Chinese as a foreign language, he works hard to improve his teaching ability and methods, balancing emotional and cognitive education, so that students can better overcome obstacles in intercultural communication.

Chen Li is a main teacher of *Practical Spoken Chinese*. She focuses on advanced courses for Chinese language learners of a higher level. Her classes, culture and language education combined, is interactive and experiential.

Zhang Jing is a main teacher of *Fundamental Comprehensive Chinese*. With her distinctive teaching style and ideas, she is adept in introducing and inspiring students to cultivate their creative thinking.

Fang Xiaohe is a main teacher of *Primary Listening*. Humorous in language, she is good at creating a lively atmosphere. Adopting the role-playing approach, she can encourage students to think positively and use Chinese language in real situation.

学习记忆 Study memory





